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al şedinţei de îndată din data de 10.11.2016 

 

 

 

Dl Secretar face prezenţa: Bună seara doamnelor şi domnilor 

consilieri. O să începem şedinţa de îndată de astăzi prin efectuarea prezenţei. 

 

Al Tawayah Angelica Prezent 

Berceanu Octavian Alexandru Prezent 

Bordei Niculaie Prezent 

Butacu Simona Valentina Prezent 

Coşcodaru Iulian Gheorghe Prezent 

Ciontu Gheorghe Absent 

Daneş Mihai Prezent 

Enache Adrian Nicolae Prezent 

Făşie Mariana Camelia Prezent 

Frumuşelu Constantin Mugurel Prezent 

Gaspar Florentina Prezent 

Iacob Emanuel Prezent 

Luchian Florin Prezent 

Mitran Georgeta Prezent 

Nae Valentin Marian Prezent 

Pană Traian Prezent 

Petcu Sorin Prezent 

Puşcaş Ionel Prezent 

Radu Elena Prezent 
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Sima Mihaela Prezent 

Simion Adrian Prezent 

Stan Gabriela Prezent 

Stan Robert Prezent 

Surulescu Aurelia Prezent 

Tomescu Constantin Prezent 

Tudose Călin Prezent 

Ungureanu Marius Ionel Absent 

 

Din 27 de consilieri prezenţi, suntem 25. Fiind şedinţă de îndată, nu este 

nevoie de aprobarea ordinii de zi şi pentru aceasta, înainte de a da cuvântul            

d-lui preşedinte, să dau cuvântul d-lui Primar. 

 

  Dl Primar: Mulţumesc, dl Secretar. Doamnelor şi domnilor 

consilieri, am vrut să iau cuvântul înainte de a intra pe ordinea de zi din dorinţa de 

a vă mulţumi pentru participarea la această şedinţă. Aşa, după cum bine aţi 

constatat, ea a fost convocată astăzi, având în vedere că este o şedinţă de îndată şi 

mă surprinde în mod plăcut că aţi răspuns pozitiv la această şedinţă şi nu 

întâmplător ea a fost convocată de îndată, având în vedere importanţa punctelor 

care sunt înscrise pe ordinea de zi şi a faptului că pe data de 15 este termenul limită 

pentru depunerea documentaţiei pentru obţinerea banilor europeni pentru 

reabilitarea termică. Încă o dată, mulţumesc din suflet.  

 

  Dl Secretar: Dl preşedinte, vă rog frumos. 

 

  Dl Pană: Bună seara, doamnelor şi domnilor consilieri. Şedinţa de 

astăzi a fost convocată prin dispoziţia d-lui Primar nr. 2848 din 10.11.2016.  

Aş dori să întreb dacă este vreun reprezentant al presei în sală? Deci, nu este.  

Aş vrea să vă propun aceeaşi modalitate ca la şedinţele trecute, în sensul că, 

dacă nu sunt discuţii generale, să trecem la votarea proiectelor în ansamblul lor.  

Este cineva împotrivă? Se abţine cineva? Voturi pentru? 

 

  Dl Secretar: 25 de voturi. 

 

  Dl Pană: Cu 25 de voturi pentru.  

Intrăm pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici aferenţi blocului de locuinţe aleea Pravăţ nr. 14, bl. P7, sc. 1 

din Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti. Dacă sunt discuţii pe acest proiect?  

   

Dl Secretar: D-na Radu. 
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  D-na Radu: Am vrea să ştim exact despre ce indicatori este vorba, 

pentru că nu există anexa. 

 

  Dl Pană: Cineva din executiv să ne ajute. 

 

  Dl Gheorghe Iulian: Bună seara. Iulian Gheorghe mă numesc, 

directorul Direcţiei de Investiţii. Indicatorii tehnico-economici sunt cei rezultaţi în 

urma studiilor de fezabilitate executate de firmele de specialitate. 

 

  D-na Radu:  Asta am înţeles, dar cum îi putem vizualiza? 

 

  Dl Gheorghe Iulian: Deci, acum sunt afişate pe site şi o să primiţi şi 

anexele imediat după, pentru că a fost... 

 

  D-na Radu:  Adică, presupun că la fiecare bloc... 

 

  Dl Gheorghe Iulian: Există un studiu de fezabilitate, într-adevăr. 

 

  D-na Radu:  Care arată aceşti indicatori care ar trebui să...  

 

  Dl Gheorghe Iulian: Exact, care sunt determinaţi în urma 

măsurătorilor şi calculelor de specialitate efectuate şi rezultă şi nişte propuneri. 

 

  D-na Radu:  Şi rezultă clar că nivelul energetic este mai scăzut decât 

la alte blocuri.  

 

  Dl Gheorghe Iulian: Nu. Bineînţeles, se face şi un calcul ce 

înseamnă după reabilitarea termică a blocurilor, dar aveţi toată documentaţia pe 

mail trimisă astăzi de Serviciul Tehnic. Ştiu că timpul este scurt, dar tocmai asta a 

fost urgenţa. Aşa cum a precizat şi dl Primar, urgenţa depunerii proiectelor pentru 

finanţare. 

 

  D-na Radu: Mulţumesc. Deci, putem să vedem şi noi măcar unul 

dintre studii, să vedem cum arată. 

 

  Dl Berceanu: Ţinem să menţionăm că accesul la documentaţie a fost 

făcut cu o oră jumate înaintea şedinţei. A fost o problemă de comunicare. 

 

  Biroul Tehnic: La documentaţiile acestea, nu. Le aveţi pe mail de 3 

zile.  

   

Dl Primar: Ce? 

 

Biroul Tehnic: Documentaţiile acestea... 

 

Dl Primar: Studiile? 
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  Biroul Tehnic: Da. Deci, le-am pus pe site. Blocurile au fost puse pe 

site cu două sau trei zile înainte. Ultimele 6 au fost trimise astăzi. 

 

  Dl Daneş: Într-o şedinţă de consiliu anterior, noi am votat nişte 

criterii care trebuie respectate în ierarhizarea blocurilor sau în selecţia blocurilor. 

Dacă aceste criterii se regăsesc şi în studiile de fezabilitate, dl Director? 

 

  Dl Gheorghe Iulian: Da. Deci, ideea a fost în felul următor, haideţi 

ca să o luăm aşa un pic de la început ca să urmărim firul logic al acestui program. 

Ideea este că, dacă v-aţi uitat pe ordinea de zi, aţi văzut că o să avem în dezbatere 

astăzi şi o strategie şi un program. Pe urmă, sunt două programe propuse spre 

finanţare, urmând să votăm, ulterior, să supunem votului şi cererile de finanţare 

aferente celor două programe. Ideea a fost în felul următor, noi am demarat 

procedura, sesiunea de înscrieri, de către asociaţiile de proprietari, s-au înscris 

conform criteriilor de prioritizare votate de noi în şedinţă, votate de consilieri, s-a 

făcut prioritizarea, am plecat cu studiile de fezabilitate pentru cele din lista de 

prioritizare şi până la momentul acesta am reuşit să finalizăm două programe în 

vederea depunerii de cereri de finanţare. Propunerea noastră este să aprobăm 

indicatorii tehnico-economici pentru blocurile rezultate în urma prioritizării şi 

pentru care au S.F.-urile, studiile de fezabilitate, să votăm strategia aferentă la 

nivelul sectorului în domeniul reducerii emisiilor de carbon şi de creşterea 

eficienţei energetice şi programul de reabilitare şi în urma acestor voturi putem 

depune cele două cereri de finanţare despre care vă vorbeam. Deci, acesta ar fi firul 

logic al desfăşurării procedurii în vederea obţinerii de fonduri europene pe 

programul..., pe P.O.R.. Mulţumesc. 

 

  D-na Radu: Dl Gheorghe, este foarte greu să vedem exact cum stau 

lucrurile din punct de vedere energetic. Am văzut că sunt studii acolo, dar anul 

construcţiei, unde este trecut? Măcar anul construcţiei, pentru că acela este foarte 

simplu de văzut. 

 

  Dl Gheorghe Iulian: Păi anul construcţiei a fost doar unul din 

criteriile... 

 

   D-na Radu:  Acela măcar să îl vedem.       

 

  Dl Gheorghe Iulian: Vă referiţi la cele 13 blocuri? 

 

  D-na Radu:  Da, da. Apare în acest dosar, pentru că eu m-am tot uitat 

şi nu am găsit?  

 

  Dl Gheorghe Iulian: Nu ştiu dacă apare în acest dosar precizat, 

trebuie să fie undeva. Ideea este că ele au rezultat în urma prioritizării... 

 

  D-na Radu: Am înţeles. Sunt 3 indicatori pe care îi cunoaştem, deja, 

toţi, dintre care, cel mai simplu este anul construcţiei şi am zis că, măcar pe acela 

să îl vedem. 
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  Dl Primar: Deci, sunt mai multe criterii. Anul construirii blocului 

este unul din criterii, dar nu definitoriu. 

   

  D-na Radu: Nu am zis că este definitoriu, am zis să îl vedem şi noi 

undeva. Atât am zis. 

 

  Dl Gheorghe Iulian: Imediat o să ne uităm şi vă spunem şi nişte ani 

ai construcţiilor... 

 

  D-na Radu: Da. Mulţumesc. 

 

  Dl Gheorghe Iulian: Doar ca exemplu. 

 

  Dl Daneş: Aş vrea să notaţi că nimeni dintre noi nu suntem împotriva 

reabilitării termice a blocurilor. Problema este de consecvenţă şi de a încerca să 

respectăm ceea ce am votat în şedinţele anterioare, doar atât. 

 

  Dl Pană: Mai sunt discuţii generale pe acest proiect sau 

amendamente? 

 

  Dl Viceprimar: Da. Vreau să fac eu un amendament referitor la 

hotărâre. La art. 1, pct. 2, aici se face referire la indicatorii tehnico-economici 

menţionaţi la alin. 1 care se regăsesc în Anexa nr. 1. Având în vedere că toate 

aceste documentaţii au doar o singură anexă, aş propune să fie Anexa şi fără Anexa 

nr. 1. Nu avem mai multe anexe, o să avem decât o singură anexă.  

 

Dl Secretar: Se găseşte în anexa care... 

 

Dl Viceprimar: „În Anexa care face parte integrantă din prezenta 

hotărâre”. Este o chestiune doar de...    

 

Dl Petcu: Îmi cer scuze, Anexa este numerotată? 

 

Dl Secretar: Da 

 

Dl Petcu: Dacă este numerotată, fără să vă supăraţi, specificaţi 

numărul. 

 

Dl Viceprimar: Domnule consilier, tocmai asta spuneam, nu avem 

mai multe anexe, avem o singura anexă. 

 

Dl Petcu: Am înțeles. Anexa are număr? I-aţi dat număr, adică este 

Anexa nr. 1 scrisă pe ea? 

 

Dl Primar: Este o anexă, nu sunt mai multe anexe. Aceasta era ideea 

să fie anexa la contract, este una singură. 
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Dl Pană: Vă supun la vot amendamentul adus de dl Viceprimar. 

Voturi impotrivă? Abţineri? Voturi pentru? Cu 25 de voturi pentru, amendamentul 

a fost aprobat. 

 

Dl Daneş: Pot să mai fac un scurt comentariu? Sau pentru 

completarea documentaţiei, ca să fim în aceeaşi direcţie de consecvenţă, cred că în 

fişa de prezentare a acestui studiu, acolo la pagina doi sau trei, acolo unde spune 

caracteristicile generale ale construcţiei, deci scrie aşa: prezenta lucrare se 

realizează pentru blocul amplasat în aleea Bujoreni nr. 2, sector 6, Bucureşti, bloc 

construit, ar trebui să completăm ”în anul 220 sau 1960” și atunci am avea un… 

 

D-na Radu: Anul și numărul de apartamente care sunt cele mai 

simple lucruri care ar fi putut fi trecute acolo.  

 

Dl Daneş: Deci suntem de acord, dar trebuie să avem şi acest lucru. 

Este vorba de 13 pagini. 

 

Dl Gheorghe Iulian: Da bun, acestea trebuie să le aducem, puteți să 

vă ocupaţi, ca o informare ulterioară, ele vor fi oricum transparente, toată lista de 

prioritizare şi se va vedea ordinea în care vor fi puse în reabilitare, acum să 

aşteptăm în cadrul acestor hotărâri să completăm cu anul construcţiei la toate și 

numărul de apartamente, poate să dureze un pic cam mult. 

 

Dl Primar: Să nu ieşim din timp cu ele. 

 

Dl Berceanu: Nu ieşim, dar este o formă de respect şi de informare a 

tuturor colegilor. 

 

Dl Daneş: Fiind vorba de fonduri europene, eu cred că noi putem să 

facem această completare de documentaţie. 

 

Dl Gheorghe Iulian: Putem să facem, uitaţi, de exemplu la blocul din 

strada Pravăţ, mi-aţi cerut câteva exemple, la pagina 7 este trecut anul construcției 

1963. Am luat un prim dosar ca să ne uităm pe el, era în documentaţie, de asta nu 

am considerat necesar. 

 

D-na Radu: Oricum este foarte bine, ar fi trebuit să fie trecute la 

toate, mi se păreau… 

 

Dl Gheorghe Iulian: Bun, dar putem să trecem detalii pâna la… 

 

D-na Radu: Nu, nu. 

 

Dl Gheorghe Iulian: Nu este în procedura hotărârilor de consiliu să 

se treacă asemenea detalii. 

 



 7 

D-na Radu: Nu. Nu, dl Gheorghe, anul construcţiei şi numărul de 

apartamente sunt cele două criterii, pe lângă cel energetic, care stau la baza 

stabilirii prioritizării, că de aceea noi, eu, am tot cerut de nu ştiu cât timp o listă 

cu…. 

 

Dl Gheorghe Iulian: De acord, dar ca şi practică, în titlul hotărârii nu 

se trece anul şi numărul de apartamente… 

 

D-na Radu: Nu în hotărâre, în documentaţia tehnică. 

 

Dl Gheorghe Iulian: Păi, asta vă spun. În documentaţia            

tehnico-economică este prevăzut anul, v-am dat exemplu, m-am uitat în această 

documentaţie. 

 

D-na Radu: Dacă este trecut, este în regulă. 

 

Dl Gheorghe Iulian: Uitaţi, aici este trecut la pagina 7. 

 

Dl Daneş: Îmi daţi voie să fac eu o rectificare. Pagina 7 există anul, 

pagina 8 există numarul de apartamente, da cred că domnul director trebuia să ne 

spună. 

 

Dl Gheorghe Iulian: Păi sunt întocmite de societăți… 

 

Dl Daneş: Dl Director, trebuia să ne spuneţi, că noi suntem mai grei 

de cap. 

 

Dl Gheorghe Iulian: Păi tocmai v-am spus. 

 

Dl Primar: Dl consilier, ce vreau să vă spun, vreau să încercăm să 

întelegem următorul lucru, aceste documentaţii au fost făcute într-un timp record 

aş putea spune, având în vedere că ele au fost transmise pentru a fi procesate destul 

de târziu. Ideea stă în felul următor: noi acum, suntem în situaţia în care primul 

apel deschis pe axa 3.1.a. Fonduri Europene Eficienţă Energetică se închide după 

cum bine știm pe data de 16 noiembrie 2016 la ora 10, de aceea termenul limită la 

care noi ar trebui să depunem dosarele şi să mai avem, hai să spunem o zi două de 

bun simţ, că ferească Dumnezeu se mai cere o completare, se mai cere o 

rectificare, să avem cel puţin două zile la dispoziţie, de aceea cred că, cumva în 

momentul în care au venit ele au şi fost băgate la nivelul cosiliului local, recunosc, 

eu m-am uitat pe ele nu la nivel de detaliu, m-a interesat să aflu că avem, deja, 

posibilitatea să depunem aceste dosare, să obținem bani europeni şi cam atât. 

Acum, pe viitor să fim foarte atenţi la detalii, dar nu cred că asta este o 

componentă să trecem în corpul denumirii sau articolului, să trecem toate detaliile, 

că le avem în interior, am văzut și eu. Mulțumesc, dl Daneș. 
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Dl Pană: Dacă nu mai sunt discuţii, vă supun la vot Anexa proiectului 

de hotărâre. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi pentru? Cu 25 de voturi, Anexa a 

trecut.  

Vă supun la vot proiectul în ansamblu. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi 

pentru? Cu 25 de voturi, proiectul a fost adoptat.  

La punctul nr. 2: Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici aferenți blocului de locuinţe din aleea Bujoreni nr. 2, bl. P1 din 

Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti. 

Discuţii pe acest proiect? Dacă nu sunt discuţii, vă supun la vot Anexa 

proiectului de hotărâre. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi pentru? Cu 25 de 

voturi, Anexa a fost adoptată.  

Vă supun la vot proiectul în ansamblu. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi 

pentru? Cu 25 de voturi, proiectul a fost adoptat.  

Punctul nr. 3: Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici aferenți blocului de locuinţe din aleea Valea Siretului nr 2, bl. P3 din 

Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti.  

Discuţii pe acest proiect? Dacă nu sunt discuţii, vă supun la vot Anexa 

proiectului de hotărâre. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi pentru? Cu 25 de 

voturi, Anexa a fost adoptată.  

Vă supun la vot proiectul în ansamblu. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi 

pentru? Cu 25 de voturi, proiectul a fost adoptat.  

Punctul nr. 4 pe ordinea de zi prevede: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenți blocului de locuinţe din  strada 

Pravăţ nr. 8, bl. P5 din Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti.  

Discuţii pe acest proiect? Dacă nu sunt discuţii, vă supun la vot Anexa 

proiectului de hotărâre. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi pentru? Cu 25 de 

voturi, Anexa a fost adoptată.  

Vă supun la vot proiectul în ansamblu. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi 

pentru? Cu 25 de voturi, proiectul a fost adoptat.  

Punctul nr. 5: aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenţi blocului 

de locuinţe strada Pravăţ nr. 18, bl. P8 din Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti. 

Discuţii pe acest proiect? Dacă nu sunt discuţii, vă supun la vot Anexa 

proiectului de hotărâre. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi pentru? Cu 25 de 

voturi, Anexa a fost aprobată.  

Vă supun la vot proiectul în ansamblu. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi 

pentru? Cu 25 de voturi, proiectul a fost aprobat.  

Punctul nr. 6: aprobarea indicatorilor tehnico-economici aferenţi blocului 

de locuinţe aleea Valea Florilor nr. 4, bl. P10 din Sectorul 6 al Municipiului 

Bucureşti. 

Discuţii pe acest proiect? Dacă nu sunt discuţii, vă supun la vot Anexa 

proiectului de hotărâre. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi pentru? Cu 25 de 

voturi, Anexa a fost aprobată.  

Vă supun la vot proiectul în ansamblu. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi 

pentru? Cu 25 de voturi, proiectul a fost aprobat.  

Punctul nr. 7 prevede: Proiect de hotărâre aprobarea indicatorilor tehnico-

economici aferenţi  blocului de locuinţe strada Pravăţ nr. 6, bl. P4 din Sectorul 6 

al Municipiului Bucureşti. 
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 Discuţii pe acest proiect? Dacă nu sunt discuţii, vă supun la vot Anexa 

proiectului de hotărâre. Voturi împotrivă? Abţineri? Cu 25 de voturi Anexa, a fost 

aprobată.  

Vă supun la vot proiectul în ansamblu. Voturi împotrivă? Abţineri? Cu 25 de 

voturi, proiectul a fost aprobat.  

Punctul nr. 8: Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici aferenţi blocului de locuinţe strada Roşia Montană nr. 4, bl. O5 din 

Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti.  

Discuţii, amendamente? Dacă nu sunt discuţii, vă supun la vot Anexa 

proiectului de hotărâre. Voturi împotrivă? Abţineri? Cu 25 de voturi Anexa, a fost 

aprobată.  

Vă supun la vot proiectul în ansamblu. Voturi împotrivă? Abţineri? Cu 25 de 

voturi, proiectul a fost aprobat.  

Punctul nr. 9: Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici aferenţi blocului de locuinţe strada Valea Oltului nr. 20, bl. A43 din 

Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti. 

Discuţii pe acest proiect? Dacă nu sunt discuţii, vă supun la vot Anexa 

proiectului de hotărâre. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi pentru? Cu 25 de 

voturi, Anexa a fost aprobată.  

Vă supun la vot proiectul în ansamblu. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi 

pentru? Cu 25 de voturi, proiectul a fost adoptat.  

 Punctul nr. 10: Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici aferenţi blocului de locuinţe strada Ghirlandei nr. 9, bl. 43 din   

Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti. 

Discuţii pe acest proiect? Dacă nu sunt, vă supun la vot Anexa proiectului de 

hotărâre. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi pentru? 25.  

Vă supun la vot proiectul în ansamblu. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi 

pentru? Cu 25 de voturi, proiectul a fost aprobat. 

La punctul nr. 11: Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici aferenţi blocului de locuinţe strada Ghirlandei nr. 9A, bl. 44 

din Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti.  

Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, vă supun la vot Anexa proiectului de 

hotărâre. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi pentru? Cu 25 de voturi, Anexa a fost 

aprobată.  

Vă supun la vot proiectul în ansamblu. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi 

pentru? Cu 25 de voturi, proiectul a fost adoptat. 

Punctul nr. 12: Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici aferenţi blocului de locuinţe aleea Lunca Cernei nr. 2, bl. D48 din 

Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti.  

Discuţii? Nu sunt. Vă supun la vot Anexa proiectului de hotărâre. Voturi 

împotrivă? Abţineri? Voturi pentru? 25 de voturi pentru.  

Vă supun la vot proiectul în ansamblu. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi 

pentru? 25. Proiectul a fost adoptat. 

Punctul nr. 13:  Proiect de hotărâre privind aprobarea indicatorilor   

tehnico-economici aferenţi blocului de locuinţe strada Valea Ialomiţei nr. 6, bl. 

C10 din Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti.  
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Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, vă supun la vot Anexa proiectului de 

hotărâre. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi pentru? Cu 25 de voturi, Anexa a fost 

aprobată.  

Vă supun la vot proiectul în ansamblu. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi 

pentru? Cu 25 de voturi, proiectul a fost aprobat. 

Punctul nr. 14: Proiect de hotărâre privind aprobarea strategiei locale în 

domeniul eficienţei energetice de reducere a consumului de energie şi a emisiei de 

CO2 pentru blocurile de locuinţe din Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti. 

Discuţii? 

 

Dl Berceanu: Da. Ştie cineva din sală ce cuprinde această hotărâre? 

Ce înseamnă strategie, pentru că nouă nu ni s-a adus la cunoştinţă? Este pe repede-

înainte,  pentru informarea tuturor colegilor, dacă se poate. 

 

Dl Pană: Din executiv, să ne ajute cineva. Dl Iulian. 

 

Dl Gheorghe Iulian: Mulţumesc, dl Preşedinte. Este vorba de 

strategia, cum spune şi titlu ,,de creştere a eficienţei energetice a blocurilor de 

locuinţe” şi obiectivul de bază, la modul general vorbind, al acestei strategii este 

anveloparea până la nivelul anului 2030 a tuturor blocurilor din sector şi se 

detaliază, dacă o să urmăriţi, ce înseamnă reducerea consumurilor energetice, 

reducerea emisiilor de dioxid de carbon în atmosferă, pentru că de aici pleacă, de la 

îmbunătăţirea condiţiilor de mediu şi pe urmă sunt şi nişte estimări de costuri, ce ar 

însemna la nivelul, dacă o să vă uitaţi la pag. 51, ce ar însemna ca impact 

reabilitarea întregii liste de blocuri identificate la nivelul sectorului. Dacă vă uitaţi, 

deci, în momentul de faţă sunt 1478 de asociaţii de proprietari şi încă 272 de 

imobile identificate, fără să avem o evidenţă a asociaţiilor de proprietari aferente  

acelor imobile. Pe urmă, dacă vă uitaţi în acest tabel, sunt nişte estimări a ce 

înseamnă, în diferite procente, reabilitarea acestor clădiri în decursul anilor. Bun. 

Noi vorbim acum de un program punctual, o să vedeţi la punctul următor de pe 

ordinea de zi...    

 

Dl Berceanu: Noi doream să ne mândrim cu această strategie, dar a 

venit cu o oră şi jumătate…, am avut acces la ea înainte de şedinţă şi nu am apucat 

să vedem pag. 54. 

 

Dl Gheorghe Iulian: Sunt de acord. Problema este că, în vederea 

depunerii de proiecte europene, în vederea depunerii cererii de finanţare este 

necesară atât această strategie, cât şi acest program punctual de reabilitare, 

bineînţeles însoţită de indicatorii tehnico-economici, de programele individuale 

care se depun şi de cererile de finanţare aferente. De aceea a şi fost structurată în 

felul acesta ordinea de zi pentru astăzi. Ele vin într-o succesiune logică. 

 

Dl Daneş: D-le Director, aş vrea să vă întreb şi eu ceva, dacă în 

strategia pe care dvs. v-aţi propus-o, aţi luat în calcul impactul, pe care aceste 

materiale folosite la anvelopare îl au asupra sănătăţii oamenilor? Sunt studii mari şi 

studii grele, adică foarte bine fundamentate ştiinţific privind efectul neoplazic pe 
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care acest polistiren expandat îl are asupra oamenilor. Vă uitaţi la mine d-le 

Primar, dar să ştiţi că sunt lucruri adevărate, iar Norvegia a eliminat de mult acest 

polistiren expandat. Măcar în strategie ar trebui să existe. Mai mult decât atât, dacă 

avem materialele care trebuie să răspundă din punct de vedere al focului, deci, dacă 

au un studiu sau un aviz din partea celor care trebuie să respecte regulile de 

incendiu. Mulţumesc. 

 

Dl Gheorghe Iulian: Ca şi precizare generală, vreau să vă spun că 

principalele criterii care au stat la baza strategiei sunt normele europene şi 

legislaţia naţională. Acesta în primul rând, şi pe urmă strategia guvernamentală de 

reabilitare termică unde sunt prevăzute aceste lucruri. Bun. Sunt de acord că în 

Norvegia poate sunt mai avansaţi cu diferite materiale dar, momentan, în România 

pe strategia asta se merge şi la nivelul Guvernului. Deci, ei respectă toate aceste 

criterii legislative din România şi din Uniunea Europeană. 

 

Dl Daneş: Este bine să murim şi noi şi copiii noştri fără să ştim de ce. 

Mulțumesc. 

 

Dl Pană: Mulţumim, d-le Director. 

 

D-na Mitran: Aş mai avea eu o întrebare să vă pun. Dacă în strategia 

dvs. pe termen lung, bănuiesc că mai există şi alte programe care vor fi incluse? În 

primul rând, în ceea ce priveşte sprijinirea eficienţei energetice a gestionării 

inteligente a energiei, dacă aveţi prevăzut în plan ceea ce se numește contoare 

inteligente pentru apartamente şi blocuri? El va fi, există, deja, deschis un apel la 

Ministerul Fondurilor Europene, care se va închide în septembrie viitor, pentru aşa 

ceva.   

 

Dl Gheorghe Iulian: Da. Momentan acest lucru nu a fost luat în 

calcul pentru că principalul aspect de la care s-a plecat a fost eficienţa energetică, 

reducerea emisiilor de dioxid de carbon. Vă spun, plecând de la aceste norme şi de 

la programele Uniunii Europene transpuse în legislaţia naţională. O să se deschidă 

şi sigur o să apară tehnologie pe parcursul anilor şi referitor la contoare şi la alte 

sisteme de recuperare energetică sau de îmbunătăţire, dar asta nu înseamnă că  

strategia nu poate fi îmbunătăţită pe parcurs sau programele punctuale viitoare nu 

pot include asemenea obiective. Mulţumesc.  

 

Dl Pană: Da. Mulţumim, d-le Director. Dacă mai sunt alte discuţii? 

Dacă nu, vă supun la vot Anexa proiectului. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi 

pentru? Cu 25 de voturi, Anexa a fost aprobată.  

Vă supun la vot proiectul în ansamblu. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi 

pentru? Cu 25 de voturi, proiectul a fost adoptat. 

Punctul nr. 15: Proiect de hotărâre privind aprobarea programului local 

multianual de investiţii în scopul reducerii consumului de energie şi a emisiei de 

CO2 pentru blocurile de locuinţe din Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti. 

Discuţii? Amendamente? 
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Dl Berceanu: Puteţi face o prezentare succintă? Vă rugăm frumos. 

 

Dl Gheorghe Iulian: Practic, ideea a fost aşa, plecând de la 

împrumuturile pe care le putem accesa momentan, de la cota noastră de cofinanţare 

pe care o putem acoperi şi de la cofinanţarea pe P.O.R., în limita a 50 %, ar rezulta 

un total de 112 milioane de euro pe care le putem disponibiliza pentru acest 

program pe parcursul acestor 4 ani, de care vă spuneam.  

 

Dl Berceanu: Şi cei 60 de mii? 

 

Dl Gheorghe Iulian: Cei 60 de milioane? Acolo, este împrumutul 

total pe care îl putem accesa pe B.E.I., pe care l-am votat în şedinţele anterioare 

dar, din acea sumă, doar 40 de milioane este alocată programului de reabilitare 

termică. Având în vedere că noi avem o cotă de participare, de cofinanţare de 20% 

pe B.E.I., o să rezulte un 50 şi ceva de milioane, şi având în vedere programele 

europene sau banii de la Ministerul Dezvoltării care pot veni în cotă de 50%, deci, 

vin 40 de milioane, plus cota de 20, ne ducem în 55, 56 de milioane plus cei 50% 

pe care îi putem accesa pe fonduri europene sau de la Ministerul Dezvoltării ne 

duce la această sumă de 112, cum vă spuneam. Având în vedere lista de 

prioritizare, pentru că plecăm pe acea listă conform criteriilor de care vă vorbeam 

mai devreme, unde, este adevărat, primele blocuri sunt cele cu apartamente mai 

mari şi cu pierderi energetice mai mari. Deci, sunt blocuri care implică costuri mai 

mari, rezultă un total, o să găsiţi în program, de vreo 290 şi ceva de… 292 de 

blocuri, dacă reţin bine acum. 292 de blocuri. Asta este pe ce este astăzi, putem 

previziona financiar. În măsura în care putem accesa fonduri suplimentare sau 

disponibiliza fonduri suplimentare, sigur că putem mări acest număr. Asta este în 

cadrul programului pe care l-am prezentat pentru hotărâre. 

 

  Dl Primar: Mulţumesc, d-le Director. Eu mă bucur că sunt date în 

detaliu pe acest subiect pentru că aş vrea să avem o abordare comună vis a vis de 

ceea ce înseamnă finanţarea acestui proiect de eficientizare energetică la nivelul 

sectorului 6. Ştim foarte bine că legea menţionează foarte clar că 50% din fonduri 

vin din partea Ministerului Dezvoltării şi restul sunt alocările pe care le ştim, 30 cu 

20. Acum, noi va trebui indiferent de culoarea politică pe care o avem, să luptăm, 

ca Guvernul, de la momentul în care îşi va intra în atribuţii următorul Guvern, să 

aloce acești bani. Pentru că noi trebuie să înţelegem că la nivelul sectorului 6, dacă 

facem un calcul foarte simplist, am avea nevoie de vreo 600 de mil. de euro, pentru 

a finaliza proiectele de investiţii pe toate blocurile din sector. Ceea ce reprezintă o 

sumă foarte mare pentru bugetul nostru. Cu alte cuvinte, noi nu vom putea finaliza 

proiectele de investiţii pe partea de eficienţă energetică decât dacă Guvernul 

României va respecta acea parte de cofinanţare de 50% şi noi ne vom structura 

bugetele viitoare să putem participa cu ce ne revine nouă. Am făcut această 

intervenţie, repet, cu rugămintea la dvs., ca în viitor, indiferent de culoarea politică 

a Guvernului care va fi la momentul respectiv, să facem front comun şi să susţinem 

acest lucru. Pentru că, dvs. gândiţi-vă, noi acum am făcut, am încercat, am căutat 

toate posibilităţile, metodele, să demarăm acest proiect de reabilitare termică. 

Sumele sunt mici, comparativ cu nevoile pe care le avem, 40 mil. de euro, pentru 
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că diferenţa vine pe reabilitare clădiri publice şi aici este altă discuţie, dacă vreţi 

putem să o facem și mă refer la şcoli, mă refer la policlinicile din sectorul 6 

ş.a.m.d., deci, trebuie să le luăm în calcul şi pe acestea. Dar pentru reabilitarea 

termică suma de 40 mil. cu cofinanţarea asociaţiilor şi aşa mai departe şi cu ce 

trebuie să ne dea Guvernul, dacă atingem nivelul de 292 de clădiri din 1500. Deci, 

este foarte important să avem o viziune comună şi să facem front comun pentru 

acești bani. Mulţumesc. 

 

Dl Berceanu: Tot respectul dl Primar, dar încercaţi să vă puneţi în 

situaţia noastră de a deveni ambasadori ai acestei cause, trebuie să fim informaţi, să 

avem acces la informaţie. 

 

Dl Primar: Perfect de acord cu dvs.. Strategia locală de creştere a 

eficienţei energetice a fost adusă astăzi. În mod normal ar fi trebuit să avem o 

strategie gândită de mai mult timp, din păcate nu am avut-o şi având în vedere 

timpul scurt care ne-a mai rămas pentru depunerea acestor puţine dosare şi să 

încercăm să obţinem bani europeni, ne-am asumat această, hai să-i spunem 

greşeală, spuneţi-i cum vreţi dvs., ineficienţă din punct de vedere al timpului şi am 

adus-o aici, ea va fi pusă la dispoziţia dvs., dar, trebuie să înţelegem că dacă nu 

făceam chestia aceasta astăzi, pierdeam trenul pentru acest apel care este deschis şi 

mai are câteva zile. 

 

Dl Pană:  Da. Mulţumesc, dl Primar. Dacă nu mai sunt discuţii, vă 

supun la vot Anexa nr. 1 a proiectului de hotărâre. Voturi împotrivă? Abţineri? O 

abţinere (dl Berceanu). Voturi pentru? Cu 24 de voturi pentru, Anexa nr. 1 a fost 

aprobată. 

Vă supun la vot Anexa nr. 2 a proiectului de hotărâre. Voturi împotrivă? 

Abţineri? O abţinere (dl Berceanu). Voturi pentru? Cu 24 de voturi pentru, Anexa 

nr. 2 a fost aprobată.  

Vă supun la vot proiectul în ansamblu. Voturi împotrivă? Abţineri? O 

abţinere (dl Berceanu). Voturi pentru? Cu 24 de voturi pentru, proiectul a fost 

aprobat. 

Punctul nr. 16: Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului 

“Reducerea consumului de energie şi CO2 pentru blocurile de locuinţe din 

Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti – POR/CF1” şi a cheltuielilor legate de 

proiect. 

Discuţii pe acest proiect? 

 

D-na Radu: La fel. Să ni să spună. Despre ce este vorba? 

 

Dl Pană: D-le Director, vă rugăm. 

 

Dl Gheorghe Iulian: Deci, la punctele 16 şi 17 sunt prinse o dată 6 

blocuri şi o dată 7 blocuri în cadrul diferitelor proiecte care se depun. După cum 

ştiţi un proiect poate avea maxim 10 imobile, un proiect de finanţare pe acest 

program P.O.R.. Deci, noi le-am grupat în două proiecte 6 şi 7 şi acum urmând să 

supunem votului, aprobarea, o dată a celor două programe pe care le depunem, 
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ulterior, la punctele următoare de pe ordinea de zi a celor două cereri de finanţare. 

Deci, practic, asta este supus votului, programul pe care îl depunem spre finanţare 

şi care este obiectivul final al acestei şedinţe de astăzi. 

 

Dl Daneş: Cu alte cuvinte, tot ceea ce am votat individual, le-aţi 

grupat acum în două proiecte, două cereri pentru finanţare. 

 

Dl Gheorghe Iulian: Exact. 

 

Dl Daneş: Mersi. 

 

Dl Primar: Deci, două proiecte şi două cereri.  

 

Dl Daneş: Am înţeles. Mersi. 

 

Dl Pană: Am înţeles, dl Director. Dacă nu mai sunt discuţii, vă supun 

la vot proiectul în ansamblu. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi pentru? Cu 25 de 

voturi pentru, proiectul a fost aprobat. 

Punctul nr. 17: Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului 

“Reducerea consumului de energie şi CO2 pentru blocurile de locuinţe din 

Sectorul 6 al Municipiului Bucureşti – POR/CF2” şi a cheltuielilor legate de 

proiect. 

Discuţii? Nu sunt discuţii. Vă supun la vot proiectul în ansamblu. Voturi 

împotrivă? Abţineri? Voturi pentru? Cu 25 de voturi, proiectul a fost aprobat. 

Următorul punct, nr. 18 prevede: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

cererii de finanțare “Reducerea consumului de energie și CO2 pentru blocurile de 

locuințe din Sectorul 6 al Municipiului București – POR/CF1” și a cheltuielilor 

aferente acesteia, în vederea depunerii spre finanțare și rambursării ulterioare a 

cheltuielilor eligibile prin Programul Operațional Regional 2014-2020. 

Discuţii pe acest proiect? Dacă nu sunt discuţii, vă supun la vot proiectul în 

ansamblu. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi pentru? Cu 25 de voturi, proiectul a 

fost aprobat. 

Următorul punct, nr. 19: Proiect de hotărâre privind aprobarea cererii de 

finanțare “Reducerea consumului de energie și CO2 pentru blocurile de locuințe 

din Sectorul 6 al Municipiului București – POR/CF2” și a cheltuielilor aferente 

acesteia, în vederea depunerii spre finanțare și rambursării ulterioare a 

cheltuielilor eligibile prin Programul Operațional Regional 2014-2020. 

Discuţii pe acest proiect? Dacă nu sunt discuţii, vă supun la vot proiectul în 

ansamblu. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi pentru? Cu 25 de voturi, proiectul a 

fost aprobat. 

Următorul punct. nr. 20: Proiect de hotărâre privind modificarea și 

completarea Hotărârii Consiliului Local al Sectorului 6 nr. 191/29.09.2016 

privind aprobarea contractării unei/unor finanţări externe în baza garanţiilor 

proprii, în valoare de până la 60.000.000 euro, sau echivalentul în lei pentru o 

perioadă de până la 22 de ani şi perioada de graţie de până la 4 ani, în vederea 

asigurării finanţării şi/sau cofinanţării cheltuielilor pentru reabilitarea termică a 

blocurilor de locuinţe, precum şi a clădirilor publice. 
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Discuţii pe acest proiect? 

 

Dl Berceanu: Dacă ne poate lămuri cineva în ce constă modificarea. 

 

Dl Pană: Rugăm executivul să ne ajutaţi. 

 

Dl Gheorhe Iulian: Da, după cum ştiţi, noi am aprobat data trecută 

acest împrumut. La comisia de aprobare a împrumuturilor pentru administraţiile 

locale din cadrul Ministerului de Finanţe s-a solicitat în mod explicit acel program 

pe care l-am votat la punctul nr. 15, să fie însoţită în hotărârea noastră de consiliu 

şi documentele semnate cu B.E.I.-ul, să fie însoţite de lista aceasta pe care am 

votat-o la punctul nr. 15. Practic trebuia însoţită de acest program. S-a cerut 

suplimentare, înainte nu era necesar, acum au revenit şi cer aceste precizări și de 

aceea am pus pe ordinea de zi la punctul 20, în urma aprobării punctului 15, ca 

ulterior să mergem în faţa acestei comisii CAIL cu acest program. 

 

Dl Berceanu: Am înţeles. Am anexat o documentaţie la… 

 

Dl Gheorghe Iulian: Exact. Documentaţia de la punctul 15. Votată la 

punctul 15. 

 

Dl Pană: Mulţumim, dl Director. Dacă nu mai sunt discuţii, vă supun 

la vot Anexa proiectului de hotărâre. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi pentru? 

Cu 25 de voturi, Anexa a fost aprobată. 

Vă supun la vot proiectul în ansamblu. Voturi împotrivă? Abţineri? Voturi 

pentru? Cu 25 de voturi, proiectul a fost aprobat. 

Ultimul punct pe ordinea de zi este: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

proiectului ”Școala centrată pe elev” și a cheltuielilor legate de implementare în 

cadrul Programului Operațional Capital Uman 2014-2020. 

Dacă sunt discuţii pe acest proiect? 

 

   Dl Berceanu: Da. Ne puteţi explica în trei, patru cuvinte? 

  

  Dl Gheorghe: Vă explicăm noi sau vrea d-na Mitran care a fost 

preşedinta comisiei de selecţie a partenerului? Nu ştiu. Dacă doreşte dânsa, o las, 

pentru că ştie foarte bine. 

 

D-na Mitran: Da. Este vorba despre un program lansat pe fonduri 

europene, care vine în sprijinul şcolilor şi al elevilor, chiar şi al profesorilor şi 

familiilor. Scopul principal este acela de a reduce sau de a preveni abandonul 

şcolar, de a promova accesul egal la învăţământ pentru toţi copiii şi de a oferi o 

educaţie de calitate cu nişte profesori motivaţi şi mulţumiţi. De aceea m-am 

implicat în acest proiect pentru că este unul din punctele care chiar mă interesează 

şi am şi mulţumit d-lui Primar pentru invitaţia pe care mi-a făcut-o. De aceea, din 

ce pot eu să vă spun, am aprobat un partener de proiect, există o asociaţie care se 

numeşte Learning by Teaching care a venit cu un program destul de complet şi 

chiar mi-a plăcut, veţi vedea dacă aţi apucat să vă uitaţi în acţiunile pe care ei vor 
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să le întreprindă, sunt chiar bine structurate şi chiar pe toate nivelele şi în ceea ce 

priveşte programe specializate pentru grădiniţe, pentru licee şi pentru şcoli 

gimnaziale, inclusiv pentru părinţi şi pentru profesori aşa încât, de aceea i-am şi 

acordat această încredere, de a fi partenerul Primăriei Sectorului 6 şi sperăm să 

meargă bine. Este vorba de o finanţare destul de consistentă, este vorba de câteva 

şcoli din sectorul nostru şi câteva grădiniţe, sunt mai toate prinse în ierarhizarea 

făcută de către Ministerul Învăţământului în ceea ce priveşte rezultatele la 

învăţământ şi unele dintre ele fiind considerate şcoli defavorizate, există din acest 

punct de vedere şi acţiuni legate de integrarea şi ajutarea copiilor familiilor 

defavorizate şi a copiilor romi, fie că ne place, fie că nu ne place, trebuie şi ei 

cuprinşi în învăţământ pentru că până la urmă sunt ai noştri şi fac parte din 

societatea românească, de aceea, ce pot eu să vă spun, este că îmi doresc foarte 

tare ca acest program să mergă până la capăt şi să aibă succes şi să fie într-un fel 

sau altul… 

 

Dl Daneş: Într-un ceas bun! 

 

D-na Mitran: Da, într-un ceas bun, bine zis. Mulţumesc. 

 

Dl Daneş: Ca să contribui la buna dispoziţie a dvs., românii au mai 

multe vorbe printre care şi următoarea: ce ştie tot satul, nu ştie bărbatul. 

 

Dl Primar: D-na consilier, vă felicit pentru implicare, sincer, nu, nu a 

vrut nimeni să facă sau să ducă cumva în zona ridicolului această intervenţie, însă, 

ce este foarte important, un proiect cu o valoare destul de mare, 6,4 mil. lei, cu o 

cotă de cofinanţare din partea primăriei, consiliului local, de 2% şi cu o perioadă 

de derulare de 3 ani de zile. Deci, vă felicit şi sper din tot sufletul ca acest proiect 

să fie votat, ales şi la nivelul comisiei în, mă rog, în structurile europene şi să-l 

implementăm la nivelul sectorului 6. 

 

Dl Simion: Aş vrea, dacă se poate, să o întreb pe distinsa noastră 

colegă dacă a luat în calcul sau există o anumită… 

 

Dl Pană: Giuleşti Sârbi. 

 

Dl Simion: Mulţumesc frumos. 

 

Dl Pană: D-le Director, vă rugăm să ne… 

 

Dl Gheorghe: Nu, voiam să fac doar o precizare, că noi avem deja în 

sector nişte şcoli care sunt favorizate prin punctaj şi tocmai că sunt foarte expuse 

şi bineînţeles cu acelea vom merge în cadrul proiectului. Asta este ideea. 

 

Dl Pană: Mulţumim, d-le Director. 

 

D-na Mitran: Ce pot eu să vă promit este că, chiar voi urmări acest 

proiect până la final. 
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Dl Puşcaş: Vreau să întreb şi eu ceva. Sunt nişte puncte acolo doar 

am auzit de ele şi aş vrea să întreb care este finalitatea proiectului, ce are în vedere 

proiectul acesta? Ca operaţiune, ca plan operaţional, ce acte presupune? 

Dl Gheorghe: Care este finalitatea? Scuzaţi-mă, nu am înţeles. 

 

Dl Puşcaş: Da, exact. 

 

Dl Gheorghe: Da, d-na Solomon, care este şef serviciu proiecte, vă 

detaliază. 

 

D-na Solomon: Sunt foarte multe activităţi în cadrul proiectului, el se 

întinde pe o perioadă de trei ani, sunt foarte multe activităţi educaţionale, sunt 

tabere care urmează să se organizeze, cursuri pentru profesori, pentru elevi, burse, 

dotări ale şcolilor, achiziţii de echipamente, sunt foarte multe şi le aveţi detaliate 

în fişa de proiect. 

 

Dl Pană: Da, mulţumim. Dacă nu mai sunt discuţii, vă supun la vot 

Anexa nr. 1. Voturi împotrivă? Abţineri? Cu 25 de voturi pentru, anexa a fost 

aprobată. 

Vă supun la vot Anexa nr. 2. Voturi împotrivă? Abţineri? Cu 25 de voturi 

pentru, anexa a fost aprobată. 

Vă supun la vot Anexa nr. 3. Voturi împotrivă? Abţineri? Cu 25 de voturi 

pentru, anexa a fost aprobată. 

Vă supun la vot proiectul în ansamblu. Voturi împotrivă? Abţineri? Cu 25 de 

voturi, proiectul a fost aprobat. 

Vă mulţumesc. D-le Primar. 

 

 Dl Primar: Trebuie să lansez din nou rugămintea către dvs., de a 

participa la acţiunile pe care noi le derulăm în sectorul 6 cu privire la plantarea de 

arbori. Ştiu că suntem cu toţii iubitori de natură, de verde şi vreau să vă invit 

sâmbătă, ora 12:30, în Parcul Drumul Taberei. Avem 120 de arbori care se vor 

planta şi mi-ar face mare plăcere să fiţi prezenţi şi dvs. şi cu rugămintea să 

participaţi la şedinţele consiliilor de administraţie din şcoli. Și de ce vă spun lucrul 

acesta? Am avut câteva discuţii cu mai multe doamne directoare din şcolile din 

sectorul 6 şi cumva ne roagă, prin prezenţa consilierilor locali să se poată promova 

anumite hotărâri în cadrul acestor şedinţe de consiliu, pentru că de multe ori cele 

două voturi pe care dvs. sau noi, Consiliul Local, le avem în acele consilii de 

administraţie, sunt definitorii şi chiar aş vrea să facem tot efortul să-i ajutăm. 

Mulţumesc. Şi mă bazez pe participarea dvs., a tuturor, sâmbătă la ora 12:30, 

Parcul Drumul Taberei, haideţi să ne întâlnim chiar la intrarea dinspre intersecţia 

Piaţa Drumul Taberei, este în diagonală cu piaţa, da? 

 

 D-na Mitran: Ce vreau să vă spun, legat de şcoli şi de consiliile de 

administraţie, în ce mă priveşte, în cele 4 şcoli şi două grădiniţe la care am fost 

repartizată, doar o singură şcoală m-a invitat de trei ori până acum la şedinţe, 

restul, nu. 
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 Dl Primar: Am rugămintea la Administraţia Şcolilor, vă rog frumos, 

solicitaţi, faceţi o adresă scrisă prin care să se anunţe şedinţa consiliului de 

administraţie cu cel puţin 48 de ore sau 72 de ore, scuze, aşa spune legea, da, în 

format electronic. Dacă nu aveţi datele colegilor consilieri, vi le punem la 

dispoziţie, să nu mai avem astfel de situaţii, da? Mulţumim. 

 

Dl Berceanu: Şi eu vă invit la plantaţii, nu sâmbăta aceasta, sâmbăta 

cealaltă, că am un şantier de 13.000 de arbori, fac o pădure lângă Bucureşti. 

 

Dl Primar: Mulţumim frumos, o să invităm prefectul Ilfovului şi 

preşedintele Consiliului Judeţean să vă ajute. Noi, în sectorul 6 ne canalizăm 

energia pentru ce avem de făcut aici, sunteţi consilier local al sectorului 6 domnule, 

veniţi aici. 

 

Dl Berceanu: Da, dar praful vine de unde plantez eu. 

 

Dl Primar: Să ştiţi că praful aici este mult. 

 

Dl Secretar: O precizare, doamnelor şi domnilor consilieri. Pentru 

şedinţa din noiembrie, ea va fi pe 24 noiembrie şi următoarea din decembrie, pe 20, 

sigur.  

 

Dl Pană: Mulţumesc, stimaţi colegi, declar şedinţa închisă. 

 

 

 

 

 

 

PREŞEDINTE DE  ŞEDINŢĂ,                                              SECRETAR,  
 

 

              Traian Pană                                                               Demirel Spiridon                                                           
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